



DS4H Student News

SCHOOL NEWS

Tutorships > If you are enrolled in a tutorship for this autumn semester, please send back the requested administrative documents as soon as possible to [Virginie Valot](#) (list here). These documents are required for drawing up your compulsory internship agreement.

Minors > Minor courses will be beginning next week. We did our best to ensure that you were assigned to the course that you preferred. Remember that, depending on your major, you will have the opportunity to take another minor (and another project) for Spring Semester (choices to be made early December, before Christmas vacations, stay tuned!)

Restauration sur les campus > UCA mène jusqu'au 12/10 une enquête dans le but d'améliorer la restauration sur les campus et tendre vers une alimentation durable.

[Je participe à l'enquête](#)



Les 22 et 23 octobre, votez !

Le Conseil Scientifique et Pédagogique de l'EUR DS4H réserve 3 sièges aux représentants des étudiants. [En savoir +](#)



New official video of Université Côte d'Azur

Ne ratez plus aucun mail de l'Université > Il suffit de rediriger les mails reçus sur votre adresse etu@univ-cotedazur.fr vers votre adresse mail préférée !

- Connectez-vous à votre ENT et cliquez sur "Ma Messagerie".
- En haut à droite, cliquez sur l'icône en forme de roue dentée.
- Dans le menu qui s'affiche, cliquez sur "Paramètres de mes applications > Courrier"
- Un autre menu s'ouvre, cliquez sur "Comptes > Transfert"
- Saisissez l'adresse de redirection de votre choix, cochez la case "Conserver une copie" et cliquez sur "Enregistrer" !

DO NOT MISS OUT!

EXCELLENCE EIFFEL RECRUTER & FORMER L'ÉLITE MONDIALE DE DEMAIN



Eiffel Scholarships > The call for applications for Eiffel scholarship program of excellence is open. It is designed to attract top foreign students to enroll in master (M1 or M2) and PhD programs in France with attractive monthly allowance.

Application deadline: January 8, 2021.

14/10 - 19h00-21h00 - Shaker Coding Battle

> 6 problèmes algorithmiques à résoudre en C, C++, C#, Haskell, Java, JavaScript, Python 3, PHP & Rust. Que vous souhaitiez découvrir ce qu'est une coding battle ou vous mesurer aux meilleurs développeurs français, étudiants ou professionnels, de très beaux lots vous attendent ! [Job Meeting en ligne ouvert aux M2 !](#)

2/12 - [UPDATE] Que faire avec un doctorat

en informatique ? Doctorants et étudiants de M2 Informatique, venez découvrir comment valoriser les compétences acquises pendant le doctorat et la multiplicité des carrières qui s'offrent à vous. L'EDSTIC validera cette journée à hauteur de 1 ECTS.

Lieu : I3S, Les Algorithmes, salle 007 (rez-de-chaussée). [Inscription obligatoire auprès de Denis Pallez.](#)

13-14/11 - Hackaton ActinSpace >

Venez relever des défis basés sur les technologies, les données, les brevets et les infrastructures spatiales afin de créer des start-ups dans tous les domaines de notre vie quotidienne. [Infos et inscriptions...](#)

PHD CORNER

MINES ParisTech training sessions open to

ED STIC students > "Communicating in science", "self-knowledge", "Scientific ethical publishing"... and many other topics! [Read more...](#)

PhD podcasts > Do you know [PapaPhD](#) and [What are YOU going to do with THAT?](#) These are podcasts delivering experience feedbacks from those who've completed their PhD's. Inspiring!



18-20/11 - Sophia Summit > 9 free entry passes left for DS4H PhD Students!

Come and meet researchers working at the forefront of AI, consolidate your technical knowledge and network with recognized experts. 2 ECTS awarded! > [Ask for your free entry pass \(specify your name, doctoral school, phd year and domain\)...](#)

ADAMS Information Meeting!

Goals, actions and projects... All you ever wanted to know about DS4H Association for Doctoral and Master Students

[I want to join the meeting!](#)

DS4H ADAMS

Coronavirus - Covid-19

Do you think you've been exposed to the virus? Do you think you have symptoms? For any question, do not hesitate to contact the monitoring unit cellule.info-virus@univ-cotedazur.fr. You can also, if you simply want to have information, consult the [university's website](#), updated daily in order to inform you on the evolution of the situation. Remain vigilant!



